
Jaarverslagen seizoen 2015-2016 
 
 
a. Jaarverslag Secretariaat 
 
Het bestuur bestond dit seizoen uit Henk Heeneman (voorzitter), Ido Ruijs (penningmeester), 
Karlijn Schmidt (wedstrijdsecretaris), Marjon van Es (secretaris), Henk Kroon 
(scheidsrechtercoördinator), Matthijs Goossens (technische coördinator) en Harriët 
Goossens ( jeugdcoördinator).  
Marc Ruijs heeft bij afwezigheid van Ido Ruijs de taak van penningmeester overgenomen. 
 
Het afgelopen seizoen is er maandelijks vergaderd door het bestuur.  
Naast de algemene bestuurszaken hebben we gesproken over het invoeren van het gebruik 
van het digitaal wedstrijd formulier. Het komende seizoen gaan alle senioren teams hier mee 
werken en geleidelijk ook de jeugdteams. 
Verder hebben we in het bestuur veel gesproken over de financiële situatie. Duidelijk is dat 
er grote maatregelen moeten worden getroffen. We hebben verschillende voorstellen 
besproken. 
 
Marjon van Es 
 
 
b.   Jaarverslag Ledenadministratie 
 
Hieronder een overzicht van ons ledenbestand.  
De ledenstand is de afgelopen jaren flink afgenomen. 
Hopelijk gaan we het komend jaar nog wat nieuwe leden verwelkomen. 
 
Hieronder de tabel met de ledenaantallen verdeelt over jeugd, senioren en recreanten. 
 

 begin 
seizoen 

afmelding aangemeld totaal 

Mini  -4 8 17 

Jeugd  -8 5 39 

senior   -23 5 67 

Recreanten  -2 1 9 

     

 150 -37 19 132 

 
Jacqueline van der Laan 
 
 
c. Jaarverslag Scheidsrechtercoördinaat 
 
Allereerst wil ik alle teams heel erg bedanken voor de goede samenwerking van vorig 
seizoen.  Alle teams hebben afgelopen seizoen hun tel en fluitbeurten (zonder problemen) 
op een goede manier ingevuld en ook goed op tijd doorgegeven als er problemen waren. 
 
Dit is heel goed gegaan en heeft zelfs nieuwe scheidsrechters opgeleverd!! Julia Voogt, 
Calja Weideved, Daphe Lievaart en Sharon Vis zijn allemaal geslaagd voor de instaptoets en 
mogen zich officieel V6-scheidsrechter noemen. Helaas zijn de laatste 2 genoemden geen 
lid meer van de vereniging. In totaal hebben we nu 45 spelende leden die op de bok mogen 
zitten. Daar mogen we als Monza best trots op zijn. 
 



Afgelopen jaar hebben we geen scheidsrechtersavond georganiseerd, maar het is dit jaar 
zeker de bedoeling om er weer 1 te organiseren tijdens een trainingsavond. Want de 
spelregels kent bijna iedereen wel, maar fluiten is doen en durven. Als scheidsrechter maak 
je minder fouten dan als speler tijdens een wedstrijd!! 
 
Voor komend jaar zal weer verwacht worden dat elk team fluit en telt en zal het weer eerlijk 
verdeeld worden. 
 
Veel volleybal en fluitplezier weer komend seizoen! 
 
Henk Kroon 
 
d. Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat 
 
Ook dit jaar zijn er via de site weer heel wat wedstrijdwijzigingen verwerkt. Het via de site 
een wedstrijd wijzigen is niet veranderd t.o.v. vorig jaar en bevalt in de meeste gevallen 
goed.  
 
Verder zijn we gedurende het seizoen gestart met het invoeren van het Digitaal Wedstrijd 
Formulier (DWF) bij 3 seniorenteams. Om dit tot stand te brengen is er een tablet 
aangeschaft door de vereniging. In het begin was dit even wennen voor de teams, 
tegenstanders en de scheidsrechters maar verder is het zonder al teveel problemen 
verlopen.  
 
Karlijn Schmidt 

 
 

e. Technische Commissie 
 
Seizoen 2015-2016 heeft voor de teams over het algemeen prima resultaten opgeleverd. 
Ook is er in het afgelopen seizoen geïnvesteerd in materiaal en in opleiding van trainers.   
Dames 2 heeft het seizoen afgesloten met een kampioenschap. De andere teams wisten 
zich bijna allemaal te handhaven en het gros kon zelfs meedoen om de bovenste plekken. 
Dames 1 en Heren 4 lukte het niet om degradatie te ontlopen. 
Door nieuwe netspanners is de veiligheid in de Wielepet sterk verbeterd. Daarnaast zijn voor 
de Wielepet nieuwe netten besteld. Deze investeringen zijn gedaan door de Wielepet. De 
vereniging heeft zelf geïnvesteerd in extra nieuwe ballen zodat nu alle teams een 
wedstrijdbal in de ballentas hebben. 
Drie trainers van de vereniging hebben bij VELO een trainerscursus met succes afgerond. 
Richard Poot, Marleen Goossens en Matthijs Goossens zijn nu in het bezit van een VT2-
certificaat. 
 
Matthijs Goossens 
 
 
e.    Jaarverslag Jeugd 
 
De jeugd bestaat uit een mini-afdeling en een jeugdafdeling. 
 
Miniafdeling 
De mini’s trainden op twee velden in de Wielepet. De trainingen werden gegeven door 
Raymond van der Kruk en Leontien Oosterhof. Zij werden hierbij geassisteerd door 
jeugdleden, namelijk: Evelien van Buuren, Judith Verboon, en Johanna van Driel. 
 
De mini's spelen hun wedstrijden in toernooivorm. Er waren afgelopen seizoen 8 
toernooidagen. Monza deed de eerste twee toernooien met 2 teams mee en de andere 



toernooien met 3 teams. Monza 1 kwam uit in niveau 5, Monza 2 en 3 in niveau 4. Het derde 
toernooi werd georganiseerd door Monza in de Westlandhal in ‘s-Gravenzande. 
Komend seizoen komen er 2 teams uit in niveau 6. We starten met 1 team in niveau 4. 
Niveau 6 speelt een normale competitie. 
 
Activiteiten: 

- Speciale Pietentraining in december 
- Mini’s-van-de-maand: 3 maal in het voorjaar. 
- Het Monza-mini-event: de seizoensafsluiting met alle mini’s welke in het teken stond 

van de Olympische spelen 
 
Gedurende het seizoen is een aantal maal overleg geweest met de minicoördinatoren in de 
regio Haaglanden. De functie van minicoördinator is waargenomen door de 
jeugdcoördinator.  
  
Jeugdafdeling 
Monza is het seizoen met 5 teams uitgekomen in de jeugdcompetitie, namelijk 1 meiden A 
team, 2 meiden B, 1 gemixt team B en een meiden C team. 
De teams werden getraind door: Neline Baan en Marleen Goossens (MA1), Michel Boer 
(deels) en Richard Poot (MB1), Richard Poot en Mylène van Herwerden (MB2), Peter Bassie 
(MB3), Wendy van den Berg (MC1) en verschillende invallers.  
De teams werden gecoacht door trainers en/of ouders. 
Aan het einde van het seizoen is een nieuwe jongens-trainingsgroep gestart met de 4 B-
jongens als basis.  
 
Ook dit jaar waren er weer mooie prestaties: Mix B werd voorjaarskampioen en MB1 
eindigde in hun eerste jaar in de B bovenaan in de Hoofdklasse. 
 
Harriët Goossens 
 
 
f.   Jaarverslag Evenementen Commissie 
 
 
 
g.   Jaarverslag Penningmeester 
 
Het afgelopen seizoen heeft de vereniging financieel gezien voor het tweede jaar op rij een 
slecht jaar achter de rug. Vorig jaar werd al aangegeven dat onze inkomsten aan sponsoren 
tegenvielen en dit jaar was hetzelfde probleem. Dit betreft de inkomsten exclusief de 
sponsoren van de shirts, omdat deze incidenteel zijn. Daarnaast is dit jaar meer besteedt 
aan zaalhuur dan verwacht en zijn er extra ballen en is er een tablet gekocht waar de 
komende jaren gebruik van kan worden gemaakt.  
Voor het komende jaar is het belangrijk dat we nieuwe sponsoren binnen halen en nieuwe 
leden bij de vereniging komen.  
Doordat de afgelopen jaren het ledenaantal is gedaald zijn de kosten voor de teamcontributie 
en zaalhuur per lid steeds duurder geworden. Hierdoor zijn wij ook genoodzaakt om volgend 
jaar zuiniger aan te doen en sommige activiteiten voorbij te laten gaan.  
De reserves van de vereniging zijn door de afgelopen twee jaar flink gedaald. Dit kunnen wij 
als vereniging niet blijven volhouden. Volgend jaar moeten we weer winstgevend zijn en hier 
zullen we met z’n allen voor moeten zorgen. 
 
Ido Ruijs 
 


